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RG.0002.3.2010.KW 
 PROTOKÓŁ Nr I/10 

  Z I  SESJI INAUGURACYJNEJ RADY GMINY OSTROWICE  

W DNIU  30.11.2010 r.  

 

Punkt 1. Otwarcie Sesji  
 
 
Radny Senior Rady Gminy Pan Józef Wicherek  o godz. 1010 otworzył I  Sesję Rady Gminy 

Ostrowice.   
Radny Senior poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jest zobowiązany 

jako radny najstarszy wiekiem prowadzić pierwszą Sesję do czasu wyboru Przewodniczącego Rady.  
Podziękował za powierzenie mu tej funkcji i powiedział, że postara się, aby Sesja przebiegła sprawnie 
i zgodnie z prawem.  

Radny powitał zaproszonych gości (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). Powitał 
również radnych i sołtysów (listy obecności stanowią załączniki do protokołu).  

Następnie Radny Senior oświadczył, iż zgodnie z listą obecności, w Sesji uczestniczy  
15 radnych, co stanowi quorum pozwalające na prowadzenie obrad i podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  

Ponadto w Sesji uczestniczyli:  Wójt Gminy Wacław Micewski, Sekretarz Gminy Janina 
Januszkiewicz i Skarbnik Gminy Krystyna Kamińska, Dyrektor Zespołu Szkół w Ostrowicach Pani 
Agnieszka Oleszczuk  oraz  mieszkańcy gminy.  

 
Punkt 2. Ślubowanie Radnych Rady Gminy Ostrowice. 

Radny senior poinformował, że zgodnie z artykułem 23 a ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, 
złożenie ślubowania przez radnych jest bezwzględnym warunkiem, umożliwiającym radnemu 
przystąpienie do wykonywania uprawnień, wynikających z mandatu radnego. W związku  
z powyższym poprosił Radnych o powstanie i  przystąpienie  do złożenia ślubowania. 
Ślubowanie odbyło się następująco: Radny Senior odczytał rotę ślubowania "Wierny Konstytucji  
 i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 
i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców".  
Następnie Radny Senior odczytał z listy obecności kolejno imiona i nazwiska radnych, którzy wstawali 
i wypowiadali wg swojego wyboru, słowo „ślubuję” lub zwrot „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 
Ślubowanie złożyli wszyscy Radni Rady Gminy Ostrowice obecni na Sesji.  
 
Radny Senior pogratulował i stwierdził złożenie ślubowania przez wszystkich Radnych Rady Gminy 
Ostrowice. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Rady poprzedniej kadencji Pan Roman Bany, który pogratulował Radnym, 

życzył im owocnej pracy, aby pracowali nie gorzej od poprzednich Rad Gminy. Powiedział również,  

że społeczeństwo lokalne na pewno nie będzie im przeszkadzać, będzie pomagać. Życzył dobrej 

współpracy z Panem Wójtem oraz wszystkiego najlepszego. 

Głos zabrała Pani Weronika Czerepaniak mieszkanka Bornego, która również złożyła gratulacje 

Radnym i poprosiła, aby wywiązali się ze zobowiązania, które wynika ze złożonego ślubowania. Pani 
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Weronika Czerepaniak wyjaśniła, że jest obecna na sesji ze względu na sprawę świetlicy w Bornem, 

która sąsiaduje z jej mieszkaniem (jeden budynek).  

Radny Senior stwierdził, że Pani Czerepaniak złoży swój wniosek później. 

Punkt 3. Ustalenie porządku obrad. 

 

Radny Senior zaproponował zmianę porządku obrad i zdjęcie z porządku punktu 8 „Złożenie 

ślubowania przez Wójta Gminy Ostrowice”. Porządek po zaproponowanej zmianie przedstawiał się 

następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji  

2. Ślubowanie Radnych Rady Gminy Ostrowice. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Ostrowice: 

1) zgłaszanie kandydatów oraz ich prezentacja; 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej do wyboru Przewodniczącego  

3) przedstawienie zasad głosowania (regulamin); 

4) przeprowadzenie wyboru; 

5) ogłoszenie wyników; 

6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy Ostrowice (projekt nr 1) 

5. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy Ostrowice prowadzenia Sesji od Radnego Seniora. 

6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy Ostrowice: 

1) zgłaszanie kandydatów oraz ich prezentacja; 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Ostrowice 

3) przedstawienie zasad  głosowania (regulamin); 

4) przeprowadzenie wyboru; 

5) ogłoszenie wyników; 

6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Ostrowice (projekt  

nr 2) 

7. Powołanie stałych Komisji Rady Gminy Ostrowice (podjęcie stosownych uchwał: projekty od nr 3-5) 

9. Pytania i wnioski 

10. Wolne głosy, komunikaty. 

11. Zamknięcie Sesji. 

 

Głosowanie nad zmianą porządku obrad przedstawia się następująco: 
Za przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 15 radnych (jednogłośnie). Zmiana porządku 
obrad została przyjęta. 

 

 

Pani Weronika Czerepaniak poprosiła ponownie o możliwość złożenia wniosku w swojej sprawie. 

Radni wyrazili zgodę. 

 

 

Pani Weronika Czerepaniak powiedziała, że imprezy nocne na świetlicy w Bornym zakłócają jej 

spokój nocny i spoczynek. Świetlica przylega do domu. Apelowała do radnych, aby bronili praw 
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wszystkich obywateli. Dodała, że podczas remontu świetlicy położono na ścianę watę, ale to nie 

wycisza hałasu. Imprezy uniemożliwiają spokojne zamieszkiwanie. O sobotniej imprezie Pani 

Weronika Czerepaniak nie została poinformowana. Zarzuciła gminie łamanie jej prawa własności 

chronione Konstytucją. Pani Czerepaniak stwierdziła, że nie jest przeciwna imprezom, ale niech będą 

organizowane w taki sposób, aby  nie zakłócały spokoju w nocy. Pani Weronika Czerepaniak 

powiedziała, że domaga się ochrony swoich praw zgodnie z art. 144 kodeksu cywilnego, art. 51 

kodeksu wykroczeń oraz art. 222 kodeksu cywilnego.  Poprosiła, aby nowi radni potraktowali sprawę 

poważnie.  

Radna Bożena Kulicz zaproponowała ,aby Pani Czerepaniak złożyła  na piśmie swój wniosek. 

 

 

Pani Helenia Karczewska sołtys Bornego powiedziała, że była zabawa andrzejkowa od 2200 do rana 

 i było za głośno. Do 2200 nie ma problemu z organizacją imprez. Problem jest nocą.  

 

 

Pani Weronika Czerepaniak powiedziała, że opiekuje się 80-letnią mamą i ma małe dziecko a przy 

takim hałasie  nie sposób spać. Powiedziała, że zgoda Pana Wójta została wydana bez jakiejkolwiek 

podstawy prawnej. Dodała, że uczestniczy w życiu wsi. Zwróciła się do Wójta Gminy ze słowami, że 

jest najważniejszą osobą w tej gminie i tak jest przez ludzi traktowany. W związku z tym powinien 

zwrócić uwagę na inne rzeczy, a nie tylko chęć zabawy. 

 

 

Radna Halina Radlińska powiedziała, ze sprawa jest do przemyślenia, przeprosiła Panią Czerepaniak, 

że mogła poczuć się lekceważona i obiecała, że radni będą się starali jej pomóc. Są sposoby 

rozwiązania sprawy, chociażby porządny sposób wyciszenia. Zapewniła że wrócą do sprawy.  

Pani  Weronika Czerepaniak podziękowała i opuściła salę obrad.  

 

Punkt 4. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Ostrowice: 

 

1) zgłaszanie kandydatów oraz ich prezentacja; 

 

Radny Senior Józef Wicherek poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy  

i ich prezentację.  

 

Radny Marian Przybysz zgłosił kandydaturę Pani Urszuli Mroczek, którą uzasadnił: jest to osoba 

stateczna, solidna, prowadzi własną działalność, jest radną po raz kolejny, bezstronna, 

bezkonfliktowa, nie przekupna, elegancka i urocza kobieta. 

 

Radna Urszula Mroczek wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Jan Doroń zgłosił kandydaturę Pana Jana Błachuty. Uzasadnił następująco: jest Radnym już 

 3 kadencję, również nie jest osobą przekupną, jest uczciwy jest dobrym człowiekiem. Dodał, że każdy 

i tak ma swoje zdanie na temat wyboru Przewodniczącego i zadecyduje wg. swojego uznania.  
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Więcej zgłoszeń nie było. Radny senior stwierdził zamknięcie listy kandydatów. 

 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej do wyboru Przewodniczącego 

 

W skład Komisji Skrutacyjnej zgłosiły się następujące osoby: Pani Jolanta Okoń, Pani Bożena Kulicz, 

Pani Renata Perenc.  

 

Glosowanie nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej w powyższym składzie przedstawia się 

następująco: 

Za  głosowało 15 radnych (jednogłośnie). Radny Senior stwierdził powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

 

Komisja Skrutacyjna wyznaczyła ze swojego grona Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej: Panią 

Jolantę Okoń. 

 

3) przedstawienie zasad głosowania (regulamin); 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Jolanta Okoń zapoznała Radnych z zasadami głosowania 

na Przewodniczącego Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do zaproponowanego regulaminu 

głosowania (stanowi załącznik do protokołu).  

 

4) przeprowadzenie wyboru; 

Radny Senior poprosił Komisję o rozdanie przygotowanych kart do głosowania.  Zaproponował 

następujący sposób głosowania: Komisja Skrutacyjna wyczytuje kolejno z listy radnych,  

a wyczytany radny dokonuje głosowania za parawanem, a następnie  wrzuca do urny kartę  do 

głosowania.  

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do zaproponowanego sposobu głosowanie, więc odbyło się ono  

w zaproponowany sposób.  

 

5) ogłoszenie wyników; 

Komisja Skrutacyjna po policzeniu głosów sporządziła  protokół Komisji Skrutacyjnej i Przewodnicząca 

Komisji Pani Jolanta Okoń odczytała radnym protokół. W wyniku głosowania tajnego bezwzględną 

większością głosów Przewodniczącym Rady Gminy Ostrowice wybrany został Pan Jan Błachuta. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru Przewodniczącego Rady stanowi załącznik do protokołu.  

 

6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy Ostrowice (projekt nr 1) 

Radny Senior odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Ostrowice.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych (jednogłośnie). Radny Senior stwierdził podjęcie 

uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Punkt 5. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy Ostrowice prowadzenia Sesji od 

Radnego Seniora. 
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Radny Senior poprosił Przewodniczącego Rady o zajęcie miejsca za stołem i dalsze prowadzenie 

obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Jan Błachuta podziękował serdecznie Radnym za okazane zaufanie 

 i powierzenie funkcji Przewodniczącego. Powiedział, że będzie sprawował funkcję rzetelnie, uczciwie 

i zgodnie z prawem. Podziękował również radnemu Seniorowi za sprawne prowadzenie obrad.  

 

Punkt 6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Ostrowice: 

 

1) zgłaszanie kandydatów oraz ich prezentacja; 

 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego 

rady Gminy. 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Szynala. Uzasadnił: jest to Radny kolejnej 

kadencji, rolnik, cieszy się zaufaniem społecznym. 

 

Radna Bożena Kulicz zgłosiła kandydaturę Pani Haliny Radlińskiej, uzasadniając, że jest wieloletnią 

Radną i  aktywną działaczką społeczną.  

 

Wobec nie zgłaszania kolejnych kandydatów Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy 

kandydatów. 

 

 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Ostrowice 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby skład Komisji Skrutacyjnej do wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady pozostał taki sam. Radni nie wnieśli zastrzeżeń i w głosowaniu jawnym 

15 głosami „za” powołali Komisję Skrutacyjną w składzie: Przewodnicząca: Jolanta Okoń, Członkowie: 

Bożena Kulicz, Renata Perenc. 

 

3) przedstawienie zasad  głosowania (regulamin); 

Przewodnicząca Komisji  Skrutacyjnej przedstawiła zasady głosowania w wyborach 

Wiceprzewodniczącego Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do zaproponowanego 

regulaminu głosowania, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

4) przeprowadzenie wyboru; 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta zaproponował sposób głosowania taki , jak w  wyborach na 

Przewodniczącego Rady. Radni nie wnieśli zastrzeżeń.  

 

Komisja Skrutacyjna odczytywała z listy kolejno Radnych,  którzy dokonywali głosowania za 

parawanem wrzucali kartę do urny. 

 

 

5) ogłoszenie wyników; 
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Komisja Skrutacyjna policzyła głosy oraz sporządziła protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Ostrowice, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Jolanta Okoń odczytała protokół: w wyniku głosowania 

tajnego bezwzględną większością głosów  Wiceprzewodniczącą Rady Gminy została wybrana Pani 

Halina Radlińska.  

Przewodniczący Rady złożył gratulacje i zaprosił Wiceprzewodniczącą do stołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Radlińska podziękowała za wybór, powiedziała, że cieszy się, 

 że Radni obdarzyli ją tak dużym zaufaniem, zastanawiała się, czy wyrazić zgodę na kandydowanie 

 i cieszy ją tak duże  poparcie. 

 

6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Ostrowice  

(projekt nr 2) 

 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta odczytał uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Ostrowice.  

Głosowanie nad uchwałą przedstawia się następująco: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

(jednogłośnie).  

 

7. Powołanie stałych Komisji Rady Gminy Ostrowice (podjęcie stosownych uchwał:  

projekty od nr 3-5) 

 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta poprosił Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ostrowice. Pouczył, że głosowanie jest jawne i  odbywać się będzie 

nad każdą kandydaturą.   

 

Radny Jan Doroń zgłosił kandydaturę Pani Renaty Perenc. Radna wyraziła zgodę. 

 

Radna Bożena Kulicz zgłosiła kandydaturę Pani Urszuli Mroczek. Radna nie wyraziła zgody, ponieważ 

powiedziała, że chciałaby pracować w Komisji Kultury. 

Radna Bożena Kulicz zgłosiła kandydaturę Pana Mariana Przybysza. Radny również nie wyraził 

zgodny,  uzasadniając to  chęcią pracy w Komisji Kultury. 

Radny Józef Wicherek zgłosił kandydaturę pana Grzegorza Pojaska. Rady wyraził zgodę.  

Głosowanie nad kandydatami przedstawia się następująco: 

Perenc Renata: 12 głosów „za”. 

Pojasek Grzegorz: 3 głosy  „za”. 

 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została wybrana Pani Renata Perenc.  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej. 

Radny Andrzej Szynal zaproponował Panią Jolantę Okoń na Przewodniczącą. Radna wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady Jan Błachuta zgłosił Panią Bożenę Kulicz. Radna nie wyraziła zgody. 

 

Głosowanie na propozycję Pani Jolanty Okoń na Przewodniczącą Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

przedstawia się następującą; 15 głosów za (jednogłośnie).  
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Kultury 

Oświaty i Zdrowia. 

Radna Renata Perenc zgłosiła kandydaturę Pani Urszuli Mroczek. Radna wyraziła zgodę. 

Głosowanie przedstawia się następująco: 15 radnych za (jednogłośnie. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że na Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia została wybrana jednogłośnie 

Pani Urszula Mroczek.  

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby Radni wpisali się na listy poszczególnych Komisji zgodnie  

z deklaracją chęci pracy w danej Komisji. 

 

Na listę Komisji Rewizyjnej wpisali się: 

1. Jan Doroń  
2. Bożena Kulicz  
3. Renata Perenc  
4. Grzegorz Pojasek  
5.  Józef  Wicherek  

Na listę Komisji  Budżetowo – Gospodarczej Rady Gminy Ostrowice wpisali się: 

1. Stanisław Bodnar  
2. Stanisław Krasoń 
3. Jolanta Okoń 
4. Halina Radlińska 
5. Andrzej Szynal 

Na listę Komisji  Kultury Oświaty i  Zdrowia  Rady Gminy Ostrowice wpisali się: 

1. Jan Błachuta 
2. Andrzej Buszta 
3. Roman Kopeć 
4. Urszula Mroczek  
5. Marian Przybysz 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Ostrowice. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowo  

– Gospodarczej Rady Gminy Ostrowice 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury Oświaty 

 i  Zdrowia  Rady Gminy Ostrowice. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 8. Pytania i wnioski. 
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Pani Helena Karczewska sołtys Bornego powiedziała, że trzeba coś zrobić ze świetlicą. 

 

Wójt Gminy Wacław Micewski powiedział że można zorganizować spotkanie i dojść do 

porozumienia. Zaproponował, aby Komisja Kultury się tym zajęła. Można  obejrzeć świetlicę, włączyć 

muzykę i  sprawdzić hałas.  

Przewodnicząca Komisji Kultury Radna Urszula Mroczek powiedziała, że najpierw porozmawia 

 z Panią Czerepaniak i zajmie się sprawą.  

  

Pani Helena Karczewska sołtys Bornego powiedziała, że ona nie rozumie, czego Pani Czerepaniak 

chce, bo w dzień też ma pretensje. Nie można korzystać ze świetlicy, nie można było skosić trawy,  

bo powiedziała, że dziecko śpi. Jak na świetlicy dziecko zeskoczyło ze sceny, to też miała pretensje,  

że jest za głośno. Ze wszystkim jest problem, a świetlica jest żeby z niej korzystać.  

 

Wójt Gminy stwierdził, że trzeba dojść do jakiegoś kompromisu w tej sprawie.  

 

Wójt Gminy poinformował, że II sesja Rady Gminy odbędzie się w poniedziałek 6 grudnia o 9. I na tej 

sesji jest obowiązek złożenia ślubowania przez Wójta Gminy. Oprócz ślubowania Radni zostaną 

zapoznani z materiałami dotyczącymi budżetu gminy na przyszły rok.  

 

Radny Marian Przybysz zapytał, kiedy będą ustalane diety radnych. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że jak radni zadecydują to może być uchwała na następnej sesji, a  może 

być na razie tylko dyskusja, dziś otrzymali wszyscy porównanie diet w kilku gminach.  

 

Radna Bożena Kulicz powiedziała, że sołtysi dostają za niską dietę, w Czaplinku sołtysi mają zwrot za 

telefon i dojazd do gminy.  

 

Radna Renata Perenc poprosiła o interwencję w sprawie odśnieżania dróg, szczególnie powiatowych. 

Powiedziała, ze najgorzej jest na drodze do Gronowa nie jest posypane ani odśnieżane, po południu 

w ogóle nie widać drogi, bo wszystko się zlewa. 

Wójt Gminy poprosił, aby wszystkie uwagi odnośnie odśnieżania zgłaszać do Sekretariatu i będzie to 

zgłaszane  do Zarządu Dróg. 

 

Radna Urszula Mroczek zapytała, kto został wybrany do odśnieżania? 

Wójt odpowiedział, że Pan Drabik, Pan Książek a w Dołgim jeszcze nie wiadomo. Miał być Pan 

Wiesław Mroczek, ale ma jakieś problemy ze sprzętem 

Radna Bożena Kulicz poprosiła o posypanie piachem drogi do bloków w Bolegorzynie, bo nie da się 

podjechać.  

Pan Julian Kondzierski sołtys Prztytonia zapytał, co z przetargiem na świetlicę w Przytoniu? Kiedy 

będzie umowa? 

Pani Krystyna Piwowarska powiedziała, że na drodze do Gronowa jest ślizgawka,  do posesji Pana 

Szynala jest posypane, a dalej jest tragicznie.  
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Pani Jolanta Serafin zgłosiła, zer zrobiono świetlicę, a drzwi się nie zamykają. Wykonawca tak zrobił, 

nie jest solidnie wykonane. 

 

Radna Urszula Mroczek powiedziała, że było to zgłaszane do Pana Mariusza  Skraba i nic się nie 

dzieje. Tam są paździerzowe futryny, które jak zawilgotnieją, to się wypaczają. 

 

Pani Sylwia Połubiak powiedziała, że w Siecinie jest ta sama sytuacja. 

 

Radna Jolanta Okoń poprosiła, żeby nie zapominać przy odśnieżaniu o koloniach w Bornym (droga do 

Pana Kustrzyka, Capilleri, Lenarta). 

 

Wójt Gminy powiedział, że należy zgłaszać do pani Ewy Krywulko, to jest pracownik odpowiedzialny 

za drogi.  

 

Radny Roman Kopeć zgłosił konieczność remontu świetlicy w Ostrowicach.  

 

Radny Józef Wicherek powiedział, ze w Jeleninie mieszkańcy nie mają nic: ani placu zabaw,  

ani świetlicy, ani nawet żadnego miejsca, żeby się spotkać. Poprosił, aby zabezpieczyć fundusze na 

paczki pod choinkę dla dzieci.      

 

Wójt Gminy wyjaśnił jak funkcjonuje fundusz sołecki. Ale dodał, że można też w budżecie ująć jakieś 

przedsięwzięcia. Sołtys Jelenina nie jest zainteresowany.  

 

 

Punkt  9. Wolne głosy, komunikaty 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

 

Punkt 11. Zamknięcie Sesji. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Jan Błachuta zamknął I Sesję Rady Gminy 

Ostrowice.  


